
 
PROTOKOLL   
Sammanträdesdatum  

 2024-04-25 Dnr 2012 
Kommunala pensionärsrådet 

Plats och tid: Centrumhuset, Sessionssalen kl. 13:15-14:40 

Beslutande 

 

 

 

 

 

 

 

 

Patrik Ströbeck (M), ordförande (KS) 
Karin Johansson, PRO 
Anita Bohman, PRO, tjänstgörande ersättare 
Yngve Karlsson, SPF 
Marianne Gustafsson, SPF, tjänstgörande ersättare 
Charlotta Wendt (VIP) (KS) 
Ronny Nilsson (S), tjänstgörande ersättare (KS) 
Emilia Sandell Eskilandersson (SD) (SN) 

Övriga deltagande 

 

Anders Ivarsson, nämnd-/utredningssekreterare 
Alexander Hovander, förvaltningschef Teknik och service § 2 

Utses att justera Marianne Gustafsson   
Justeringens datum och plats 2024-04-29 Centrumhuset 
   

Paragrafer 
1-2 

  

Ordförande   
 
  

 
Patrik Ströbeck  

 

Sekreterare   
 

 

 Anders Ivarsson  
  

Justerare   
 Marianne Gustafsson    

    

  

 
 

  

1



 
PROTOKOLL   
Sammanträdesdatum  

 2024-04-25 Dnr 2012 
Kommunala pensionärsrådet 

Innehåll 
 

 Upprop   

 Val av justerare   

 Tid för justering   

§ 1 Skånetrafikens kundråd  3 

§ 2 Frågor från pensionärsorganisationerna  4 - 5 

 

 

2



 

 

 
 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
2024-04-25 

Kommunala pensionärsrådet  
 

   Utdragsbestyrkande 
    
    

 

 
 

§ 1 
 
Skånetrafikens kundråd 
 
 
Sammanfattning 
Marianne Gustafsson föreslås väljas som representant till kundrådet. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutar 
 
Att välja Marianne Gustafsson  
 
Beslutet skickas till 
Skånetrafiken 
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§ 2 
 
Frågor från pensionärsorganisationerna 
 
 
Sammanfattning 
1. Vad händer med Träffpunkten? Träffpunkten har, sedan den startade hösten 2022, 
drivits på 50 % finansierat av statsbidrag. 1 januari 2023 tog statsbidragen slut men 
förvaltningen har ändå valt att driva träffpunkten vidare på 50 % vilket också är tanken 
att göra framöver om inget oförutsägbart inträffar som förvaltningen måste ta hänsyn till. 
För att ekonomiskt möjliggöra detta har socialförvaltningen omfördelat resurser inom 
befintlig budgetram. 
2. Vad händer med Österbo och Ybbåsen? Projektet Österbo har tidigare stoppats av 
kostnadsskäl, och politiken vill ha in aktuella förutsättningar inför budgetbeslut i juni. 
Det ses över såväl förändringar i projektet vid Österbo, andra möjliga lokaler, behovet av 
platser på särskilt boende i framtiden. Budgeten var från början 80 mnkr, det senaste 
beskedet var 130 mnkr. Pensionärsföreningarna besöker Österbo varje månad vilket är 
uppskattat.  
3. Hur påverkar socialnämndens underskott de äldre? Socialchefen är dessvärre 
förhindrad att medverka vid dagens möte. KPR:s ordförande redogör för en del av 
bakgrunden till de ekonomiska problemen.  
4. Är Järnvägsstationen kameraövervakad? Hur sköts toaletten? Järnvägsstationen är till 
viss del kameraövervakad. Toaletten sköts av fastighetsägaren, genom 
restauranginnehavaren. 
5. Finns möjligheter till Fixar-Malte? Kommunens vaktmästare har f.n. fullt upp, men det 
är en intressant idé som i framtiden vore värd att försöka få till stånd. En diskussion förs 
kring vilka möjligheter som kan finnas att engagera ungdomar som behöver praktikplats 
eller liknande. 
6. Hastigheter hos främst tung trafik på Spjutserödsvägen tas upp, farthinder är en 
ekonomisk fråga, men nedsättning av hastigheten till 30 kunde vara ett sätt. Teknik- och 
serviceförvaltningen tar frågan med sig, och överväger att mäta hastigheterna. Även en 
dialog med polisen och berörda åkerier behövs. 
7. När släcks belysningen på Uggleplanerna? Styrs av föreningen PBIK, som är vidtalad. 
8. Alla som deltar i KPR- sammanträden får inte protokoll. E-postlistan kompletteras, de 
som inte har e-post behöver få protokollen per post. 
 
Kommunstyrelsens ordförande informerar om läget i kommunen, med fokus på den 
ekonomiska situationen som är mycket ansträngd. Detta leder till stora behov av 
besparingar och effektiviseringar. Statsbidragen har minskat jämfört med senare år. 
Antalet invånare har minskat från de 7500 som tidigare räknats med till knappt 7400, 
vilket också leder till minskade intäkter från utjämningssystemen. En diskussion förs 
kring förutsättningarna för en bättre ekonomisk situation på längre sikt. 
Det finns återkommande förfrågningar om möjlighet till etablering i Perstorp, och det är 
mycket positivt att en bank är på väg att etableras. 
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Kommunala pensionärsrådet beslutar 
 
att notera informationen 
 
Beslutet skickas till 
Teknik- och serviceförvaltningen 
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